
 

Protokół Nr 3/2015 

 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa      

i Transportu i Komisji Rewizyjnej w dniu 10 kwietnia 2015 r. 

 

   Posiedzenie Komisji Rewizyjnej zostało zwołane przez: Pana Tadeusza Krasowskiego – 

Przewodniczącego Komisji zaś posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, 

Budownictwa i Transportu przez jej Przewodniczącego Panią Grażynę Płonowską. Wspólne 

posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 9
00 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk ul. 

Rynek 8, 17-120 Brańsk 

 

Proponowany porządek posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok, sprawozdania finansowego, 

rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2014r. zapoznanie się z 

informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego – (wspólne posiedzenie z 

Komisją Rewizyjną).  

a) wyrażenie opinii w tej sprawie. 

4. Sprawy różne. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia Komisji Rewizyjnej: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok, sprawozdania finansowego, 

rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2014r. zapoznanie się z 

informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego – (wspólne posiedzenie z 

Komisją Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu): 

a) wyrażenie opinii w tej sprawie, 

b) wystąpienie z wnioskiem o udzielenie bądź nie udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Brańsk. 

4. Sprawy różne. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

W posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu uczestniczyli członkowie 

wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – pięciu – obecni wszyscy 

 

W posiedzeniu Komisji Rewizyjnej uczestniczyli członkowie wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – pięciu - obecni wszyscy 

 

Obecne osoby zaproszone na posiedzenie: 

1. Feliks Aleksander Wróblewski  Przewodniczący Rady Gminy Brańsk 

2. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy 

3. Elżbieta Janina Szymańska  Zastępca Wójta 

4. Zdzisława Iwańczuk   Skarbnik Gminy 



 

 

    

Członkowie obu Komisji Rady na przewodniczącego posiedzenia wybrali Panią Grażynę 

Płonowską Przewodniczącą Komisji RGOBiT. 

  

Ad. 1 -2 porządku Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty Budownictwa i Transportu         

i Komisji Rewizyjnej 

Przewodnicząca Komisji RGOBiT powitała przybyłych członków obu Komisji oraz osoby 

zaproszone. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum. Zapoznała przybyłych na komisje     

z porządkiem posiedzenia oraz zwróciła się do członków komisji RGOBiT o zgłaszanie wniosków 

lub propozycji zmian.  Wobec braku wniosków poddała pod głosowanie jego zatwierdzenie. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu i Komisja Rewizyjna  głosami 10 -za, 

przeciwnych – 0,  wstrzymujących - 0 przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok, sprawozdania finansowego, 

rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2014r. zapoznanie się z 

informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego – (wspólne posiedzenie z 

Komisją Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu): 

c) wyrażenie opinii w tej sprawie, 

d) wystąpienie z wnioskiem o udzielenie bądź nie udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Brańsk. 

4. Sprawy różne. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.3. wspólnego punktu obrad obu Komisji:      
 

   Głos zabrała Pani Zdzisława Iwańczuk Skarbnik Gminy mówiąc, iż Zarządzeniem Nr 28/2015 

Wójta Gminy Brańsk z dnia 17 marca 2015r zostało przyjęte sprawozdanie roczne z wykonania 

budżetu gminy Brańsk za 2014 rok.  

   Działalność z roku 2014 przyniosła  realizację dochodów w 81,19% gdyż  na  plan 22.704.310,00zł 

wykonanie stanowi 18.434.557,27zł. 

 

Następnie Pani Skarbnik przedstawiła przyczyny niskiego wykonania dochodów: 

 Nie wpłynęła dotacja na budowę oczyszczalni ścieków (nie wszystkie oczyszczalnie zostały 

wybudowane), 

 nie wpłynęły środki unijne na zadanie realizowane w roku 2012 i 2013 pn.: „Budowa 

budynku rekreacji indywidualnej przy zbiorniku wodnym Otapy – Kiersnówek w wysokości 

87.910,16 zł – złożono apelację do Sadu Apelacyjnego w Białymstoku 

 nieotrzymano środków unijnych z rozliczenia końcowego zadania pn.: „Wykorzystanie 

odnawialnych źródeł energii w budynkach użyteczności publicznej na terenie Gminy 

Brańsk” w wysokości 435.612,19 zł gdyż w wyniku weryfikacji wniosku przez Urząd 

Marszałkowski stwierdzono nieprawidłowości na przeprowadzonym zamówieniu 

publicznym. 

 zadania inwestycyjne w zakresie informatyki tj. „Budowa Nadbużańskiej Szerokopasmowej 

Sieci Dystrybucyjnej realizacja I i II etapu” oraz „Wdrażanie elektronicznych usług dla 

ludności województwa podlaskiego część II – administracja samorządowa”. 

 Nie wpłynęły środki finansowe na zadania inwestycyjne w zakresie informatyki tj. „Budowa 

Nadbużańskiej Szerokopasmowej Sieci Dystrybucyjnej realizacja I i II etapu” oraz 

„Wdrażanie elektronicznych usług dla ludności województwa podlaskiego część II – 



administracja samorządowa” – te zadania będą kontynuowane w 2015 roku 

 

       Dalej Pani skarbnik mówiła – „Plan dochodów budżetowych ustalony uchwałą budżetową Nr 

XXI/191/13 Rady Gminy Brańsk z dnia 30 grudnia 2013 r. w wysokości 22.822.903,00 zł uległ w 

ciągu roku budżetowego zmniejszeniu o kwotę 118.593 zł w wyniku zmian wprowadzonych w 

ciągu roku budżetowego. 

Zmniejszeniu uległ również plan wydatków budżetowych. Zmiany w toku wykonania 

budżetu gminy zostały wprowadzone ośmioma uchwałami Rady Gminy na sesjach oraz ośmioma 

Zarządzeniami Wójta Gminy Brańsk. Zmiany budżetowe były wprowadzane Zarządzeniem Wójta 

na podstawie upoważnienia Rady Gminy zawartego w uchwale budżetowej. 

 

W strukturze wykonania budżetu gminy w 2014 roku dochody własne stanowiły  

– 30,78 % subwencja oświatowa – 18,15 % subwencja ogólna – 22,62 % dotacje celowe  

na realizację zadań zleconych – 15,22 %, dotacje celowe na realizację własnych zadań bieżących i 

inwestycyjnych – 6,48 %, środki ze źródeł unijnych – 6,73 %, dotacje na realizację zadań w ramach 

porozumienia – 0,02 %. 

 

Skutki obniżenia maksymalnych stawek podatków przez Radę Gminy spowodowały 

zmniejszenie dochodów w wysokości 263.131,63 zł z czego: w podatku od środków 

transportowych – 99.766,00 zł, w podatku od nieruchomości – 110.026,63 zł, w podatku rolnym – 

53.339,00 zł. 

Skutki udzielonych ulg i zwolnień spowodowały obniżenie dochodów w wysokości 

536.921,76 zł, 

 W tym miejscu Wójt Gminy poinformował, że budżet gminy ponosi duże straty w związku z 

udzielaniem ulg z tytułu nabycia gruntów i z tytułu ulg inwestycyjnych ale jest to odgórnie ustalone 

i gmina nie ma na to dużego wpływu. 

 W strukturze wykonania wydatków budżetu gminy wydatki bieżące stanowią  

– 71,49 %, wydatki majątkowe – 28,51 %. Z wydatków bieżących wynagrodzenia i pochodne 

od wynagrodzeń nauczycieli, obsługi szkół, administracji, opieki społecznej stanowią  

– 47,10 %, dotacje przekazane – 4,12 %, wydatki na obsługę długu – 0,10 % a pozostałe wydatki – 

48,68 %”. 
      Analizę wykonania dochodów budżetowych w szczegółowości do paragrafów Pani Skarbnik 

przedstawiła omawiając załącznik nr 1 do zarządzenia. 
   Zrealizowane wpływy z dochodów budżetowych pozwoliły na finansowanie zadań 

gospodarczych dla zaspokojenia zbiorowych potrzeb wspólnoty samorządowej. 

   Wydatki budżetowe w roku 2014 zostały zrealizowane 81,22 % gdyż na plan 

24.473.085,00 zł wykonanie stanowi 19.876.861,54 zł.  

   Analizę wykonania wydatków budżetowych w szczegółowości do paragrafów Pani Skarbnik przedstawiła 

omawiając załącznik nr 2 do zarządzenia. 

Na wydatki majątkowe zaplanowano w budżecie Gminy kwotę 8.999.052,00zł, co stanowiło 

36,77% ogółu planu wydatków. Wydatkowano kwotę 5.665.502,00zł, co stanowi 28,50% w ogólnej 

kwocie wydatków na inwestycje poniesionych w roku 2014. 

 W tym miejscu Przewodniczący Rady Pan Feliks Wróblewski zapytał czy wszystkie 

oczyszczalnie ścieków są odebrane i co z oczyszczalnią w Glinniku, kto ją odebrał? 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy – „ odebrano wszystkie oprócz 4 które trzeba przebudować         

i odebrać, bo nie dostaniemy zwrotu środków finansowych”. 

Dalej wyjaśniła Pani Zastępca Wójta, że w Glinniku oczyszczalnia też jest odebrana, zmieniono 

procedury, nastąpiła zmiana projektu, trwa postępowanie naprawcze, ponieważ oczyszczalnia jest 

wykonana, obecnie jest rozpatrywane  zgłoszenie o pozwolenie na użytkowanie.  

Dalej mówił Wójt Gminy – „natomiast kto ją tak wykonał my nie wiemy,  kto tak kazał wykonać 

w tym a nie w innym miejscu, że nie spełniała wymogów, trudno mi jest powiedzieć”.  



Dalej mówiła Zastępca Wójta – „ktoś nadzór miał nad tym,   natomiast w Dzienniku Budowy są 

wpisy pracowników urzędu między innymi jest wpis Pana P. dotyczący lokalizacji, w tej części, a 

nie w innej (ponieważ jest bieżnia). Natomiast  bieżni nie ma i nie było kolizji z bieżnią, boiskiem 

ani z pompami ciepła - w tej części, w której miała być pierwotnie wybudowana. Przesunięcie 

nastąpiło nie na wniosek firmy, tylko firma wykonała tak jak kazał inwestor. Konflikt był, bo gmina 

nie mogła uzyskać pozwolenia na użytkowanie. Zmiana lokalizacji powoduje zmianę decyzji 

pozwolenia na budowę, powinna być nowa dokumentacja, nowy projekt i całą procedurę trzeba 

było przeprowadzić na nowo, ale trzeba było to zrobić przed zgodą na zmianę lokalizacji a nie 

dopuścić do takiej sytuacji, że  firma wykonała „a my nie odbieramy bo coś tam?” Zapraszamy do 

obejrzenia dokumentacji i wpisów w Dzienniku Budowy, jaka była procedura jak to wszystko 

wyglądało”. 

 Dalej Pani Skarbnik poinformowała, że w 2015 roku będzie kontynuowana budowa 

oczyszczalni ścieków, zostanie przeprowadzone postępowanie przetargowe na wyłonienie nowego 

wykonawcy, zostanie wykonanych ok. 61 szt. oczyszczalni.  

W roku 2015 również będzie kontynuowane zadanie „Montaż instalacji solarnych na budynkach 

prywatnych mieszkańców oraz budynkach użyteczności publicznej”. Umowa zawarta z Urzędem 

Marszałkowskim obejmuje montaż kolektorów solarnych na budynkach użyteczności publicznej 

szt. 2 i montaż kolektorów słonecznych na budynkach mieszkalnych 244 szt. 

Dalej dopowiedziała Pani Elżbieta Szymańska Zastępca Wójta – „w dniach 14-15 kwietnia br 

organizujemy spotkania z mieszkańcami, wykonawca będzie prezentował montowane systemy 

solarne. Harmonogram robót został już ustalony i od przyszłego tygodnia ruszą z robotami”. 

 

Pani Skarbnik kontynuowała dalej omawianie sprawozdania: 

Dokonywanie wydatków odbywało się zgodnie z zasadami wynikającymi z przepisów ustawy o 

finansach publicznych i uchwały budżetowej. 

   Gospodarka finansowa prowadzona była celowo i oszczędnie.  

Realizacja wydatków następowała w granicach kwot określonych w budżecie z 

uwzględnieniem dokonanych przeniesień i zgodnie z planowanym przeznaczeniem w sposób 

celowy i oszczędny. 

W toku wykonania budżetu nie wystąpiły przypadki zaciągania pożyczek i kredytów 

krótkoterminowych na bieżące finansowanie wydatków. 

Środki rezerwy ogólnej zostały rozdysponowane Uchwałą Rady Gminy w wysokości 

94.958,00 zł na nieprzewidziane wydatki bieżące. Pozostała rezerwa ogólna w wysokości 85.942,00 

zł nie została rozdysponowana oraz rezerwa celowa na realizację zadań z zakresu zarządzania 

kryzysowego w wysokości 39.000,00 zł nie została rozdysponowana. 

Dotacje celowe na finansowanie zadań zleconych oraz na dofinansowanie zadań własnych 

zostały wykorzystane zgodnie z przeznaczeniem. Szczegółowa informacja została złożona do 

Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku. 

    

Zobowiązania niewymagalne na dzień 31 XII 2014 r. stanowią 498.109,40 zł, z czego 

największą kwotę stanowią zobowiązania wynikające z dodatkowego wynagrodzenia rocznego 

przysługującego za rok 2014 dla zatrudnionych pracowników oświaty, urzędu, GOPS wraz z 

pochodnymi 467.242,06 zł. Pozostałą kwotę, tj. 30.867,34 zł stanowią zobowiązania, których 

termin zapłaty upływa w miesiącu styczniu 2015 roku. 

Wysoki udział wydatków majątkowych tj. 28,50 % w ogólnej kwocie wydatków 

poniesionych w roku 2014 sprawia, że nastąpił znaczący wzrost aktywów trwałych, co oznacza że 

przybyło na terenie naszej gminy nowych dróg, budowli itp. środków trwałych. 

Zadłużenie gminy na koniec roku stanowi kwotę 112.294,21 zł. Łączna kwota spłaconych 

pożyczek wraz z odsetkami w 2014 r. to kwota  853.412,39 zł i stanowiła 3,75 % planowanych 



dochodów 2014 r. Pożyczka w kwocie 40.992,00 zł została umorzona. 

Gmina nie udzielała poręczeń i gwarancji w roku budżetowym. 

Działalność roku 2014 przyniosła skumulowaną nadwyżkę budżetową w wysokości 

1.632.104,24 zł i wolne środki w wysokości 112.294,21 zł 

   Gospodarka finansowa gminy w 2014 roku była prowadzona prawidłowo. 

 

W tym miejscu Wójt Gminy poinformował, że planowane jest otwarcie nowej żwirowni              

w Oleksinie, aby zmniejszyć koszty przewożenia żwiru z jednej strony gminy na drugą stronę. 

 

   Pani Skarbnik poinformowała, iż stan mienia uległ zmianie, na dzień 1 stycznia 2014 roku 

wynosił wg. wartości inwentarzowej 50.679.484,92zł – natomiast stan mienia na dzień 31 grudnia 

2014r. wyniósł 54.813.010,25zł wg. wartości inwentarzowej.  

W zakresie gospodarki mieniem Komisje nie stwierdziły  żadnych nieprawidłowości.  

 

  Pani Skarbnik przedstawiła sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Gminnego 

Ośrodka Upowszechniania Kultury im. Anny Dernowskiej w Kalnicy oraz Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Kalnicy za 2014rok przyjęte Zarządzeniem Nr 25/2015 Wójta Gminy Brańsk z dnia 

27 lutego 2015r.   

   W budżecie Gminy na 2014 rok przeznaczono kwotę  833.449,00 zł jako dotację podmiotową dla 

instytucji kultury, a przekazano 787.749,00zł. 

Z ogólnej kwoty środki zostały podzielone: 

 Dotacja podmiotowa  w kwocie 325.000,00 zł, 

 Dotacja celowa na zakup sceny 103.700,00zł, 

 Dotacja podmiotowa na remont świetlicy wiejskiej w miejscowości Kalnica – 190.000,00zł 

 Dotacja podmiotowa na remont i rozbudowę świetlicy wiejskiej we wsi Puchały Stare – 

169.049,00zł 

 dotację na działalność Gminnej Biblioteki Publicznej w Kalnicy w kwocie  56.200,00 zł. 

Zrealizowano wydatki w kwocie 56.199,75zł. 

GOUK wypracował również dochody własne w wysokości 38.265,66 zł. 

 W tym miejscu Wójt Gminy poinformował, że rozważa możliwość przeniesienia Biblioteki 

Publicznej ze Szmurłów do Kalnicy aby zmniejszyć koszty utrzymania Izby Tradycji i Rolnictwa w 

Szmurłach w której mieści się Biblioteka.  

Komisje nie wniosły uwag i pytań do sprawozdań. 

   Zarządzeniem Nr 32/2015 Wójta Gminy Brańsk zostało przyjęte sprawozdanie finansowe za rok 

2014 składające się z: bilansu z wykonania budżetu j.s.t, łącznego bilansu obejmującego dane 

wynikające z bilansów samorządowych jednostek budżetowych, łącznego rachunku zysków i strat 

obejmującego dane wynikające z rachunków zysków i strat samorządowych jednostek 

budżetowych, łącznego zestawienia zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawień 

zmian w funduszu samorządowych jednostek budżetowych.  

Pani Skarbnik omówiła szczegółowo każde z przedstawionych sprawozdań: 

- bilans z wykonania budżetu j.s.t  

Jak wynika ze sprawozdania finansowego jednostki „bilans z wykonania budżetu” suma aktywów 

na koniec 2014r wyniosła 2.431.911,75zł w tym: środki pieniężne 2.400.007,75zł, stan należności 

na dzień 31 grudnia 2014 roku wynosi: 31.904,00zł. Suma pasywów na koniec 2014r. 

2.431.911,75zł w tym stan zobowiązań na dzień 31 grudnia 2014 roku wynosi: 123.961,51zł., 

aktywa netto budżetu 2.045.994,24zł, inne pasywa 261.956,00zł. 

- łączny bilans obejmujący dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek budżetowych  

Łączny bilans obejmujący dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek budżetowych 

zamknął się kwotą 34.778.869,07zł po stronie aktywów i pasywów. 

- łączny rachunek zysków i strat obejmujący dane wynikające z rachunków zysków i strat 

samorządowych jednostek budżetowych, 

Przychody netto ze sprzedaży i zrównane z nimi 18.523.749,96zł, koszty działalności operacyjnej 



16.113.165,02zł zysk ze sprzedaży 2.410.584,94zł. Pozostałe przychody operacyjne 1.884.176,84zł 

Pozostałe koszty operacyjne 50.127,54zł. Zysk z działalności operacyjnej 4.282.064,24zł. 

Przychody finansowe 99.439,63zł. Koszty finansowe 15.356,90zł – zysk z działalności 

gospodarczej 4.366.146,97zł 

- łączne zestawienie zmian w funduszu obejmującym dane wynikające z zestawień zmian w funduszu 

samorządowych jednostek budżetowych. 

Fundusz jednostki na początek okresu 24.560.033,78zł. Zwiększenia funduszu 32.856.052,31zł, 

zmniejszenia funduszu jednostki 28.608.786,22zł. Fundusz jednostki na koniec okresu 

28.831.682,17zł. Wynik finansowy netto za rok bieżący 4.366.146,97zł. 

 

Skarbnik Gminy zapoznała członków obu komisji Rady Gminy z Zarządzeniem Nr 35/2015 Wójta 

Gminy Brańsk z dnia 3 kwietnia 2015r.  w sprawie przyjęcia sprawozdania samorządowej osoby 

prawnej – przedsiębiorstwa Komunalnego-Żwirownia Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

Brzeźnica 67 za 2014r. Omówiła Bilans przedsiębiorstwa, rachunek zysków i strat, informację 

objaśniającą i zeznanie Cit-8.  

Radni nie wnieśli uwag i pytań do sprawozdania. 

W tym czasie posiedzenia, po zwolnieniu się u Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej obrady 

opuściła radna Magdalena Żochowska. 

Następnie Pani Skarbnik Gminy zapoznała członków obu komisji Rady Gminy z pozytywną 

opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

2014r. (kopia Uchwały Nr II-00321-35/15 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 

8 kwietnia 2015r. w załączeniu do protokołu). 

W tym miejscu Pani Skarbnik poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa zwróciła 

uwagę na niskie wykonanie wydatków w dziale – Przeciwdziałanie alkoholizmowi ale to na pewno 

się zmieni w roku bieżącym.  

Kończąc omawianie sprawozdań Wójt Gminy i  Skarbnik Gminy wnieśli o ich zatwierdzenie . 

 

Komisje nie wniosły uwag i pytań do sprawozdań. 

 

Ad.3a) wyrażenie opinii o wykonaniu budżetu za 2014r.; 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Brańsk i Komisja Rozwoju Gospodarczego, Oświaty 

Budownictwa i Transportu po rozpatrzeniu całokształtu spraw związanych ze sprawozdaniem     

z wykonania budżetu za rok 2014 w głosowaniu jawnym głosami 9 –za, przeciwnych -0, 

wstrzymujących -0 pozytywnie zaopiniowały wykonanie budżetu gminy Brańsk za 2014r.          

/ Opinia Nr 7/04/2015 będąca załącznikiem do uchwały Nr III/1/ 2015 Komisji Rewizyjnej w 

załączeniu do protokołu / 

Ad.3b) Komisji Rewizyjnej wystąpienie z wnioskiem o udzielenie bądź nie udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Brańsk. 

W głosowaniu nad wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Brańsk udział wzięło       

4 członków Komisji Rewizyjnej ( nieobecna usprawiedliwiona Pani Magdalena Żochowska) 

   Komisja Rewizyjna w głosowaniu jawnym głosami 4 - za, przeciwnych – 0 głosów, 

wstrzymujących – 0 pozytywnie zaopiniowała wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Brańsk z tytułu prawidłowego wykonania budżetu gminy za 2014 rok. / Uchwała  Nr III/1/ 2015 

Komisji Rewizyjnej z dnia 10 kwietnia 2015r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Brańsk za 2014 rok, wraz z opinią Nr 7/04/2015 o wykonaniu budżetu za 2014rok 

w załączeniu do protokołu/. 

Ad. 4 Sprawy różne: 

 radna Pani Grażyna Płonowska zwróciła się z prośbą do Pana Wójta, aby na przyszły rok 

szkolny 2015/2016 przyjąć do przedszkoli wszystkie chętne dzieci. Do Szkoły w Holonkach 

wpłynęło już ok. 30 wniosków. 

- Wójt Gminy  odpowiedział, że wszystkie dzieci zostaną przyjęte. 

 Wójt Gminy poinformował, że obchody Święta 3-go Maja w tym roku będą organizowane 



wspólnie z Urzędem Miasta Brańsk, porządek zostanie radnym dostarczony. 

 Wójt Gminy poinformował, że uroczystości Dnia Strażaka w tym roku  będą obchodzone   

w Chojewie i połączone będą z jubileuszem 50-lecia istnienia tamtejszej Straży. 

 Wójt Gminy poinformował, że planuje zrezygnować z zakupu używanego samochodu do 

OSP w Chojewie, ponieważ w planach jest otrzymanie nowego samochodu do OSP Świrydy 

a ten który jest w Świrydach można przeznaczyć do Chojewa. 

- Radni pozytywnie zaakceptowali propozycję Wójta. 

 Radni obu Komisji Rady przedyskutowali sprawę podwyższenia wynagrodzenia dla Wójta 

Gminy Brańsk Andrzeja Jankowskiego. Ustalono, iż wniosek o podjęcie na najbliższej sesji 

Rady Gminy uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Brańsk,   złoży 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu ( wniosek Komisji w 

załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 5  Zapytań i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

  

Ad. 6 Wobec wyczerpania porządków obrad obu komisji, Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Pani Grażyna Płonowska o godz. 13
30

 

zamknęła wspólne posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

Alina Adamczyk 

                                                                                                Przewodniczący Komisji RGOBiT                                                                                          

                                                                                                            Grażyna Płonowska 

 

 

     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej                                                                                 

                                                                                                      

                                                                                                            Tadeusz Krasowski 

 

Podpisy Członków Komisji Rewizyjnej biorących udział w posiedzeniu: 

1) Franciszek Gawina – z-ca przewodniczącego Komisji  …………………… 

2) Adam Derewońko – członek Komisji    …………………… 

3) Paweł Wysocki  – członek Komisji    …………………… 

4) Magdalena Żochowska    …………………… 

 


